
Herlev 30. april 2023 

Referat af generalforsamling Højergaard Grundejerforening den 26. april 2023 

 

1. Ole Wohlgemuth blev valgt til dirigent. 

2. Niels Damgaard blev valgt til referent. 

3. Formanden fremlagde beretningen, som kan ses på FB og foreningens hjemmeside. 

Efter en debat hvor især fjernvarme og trafiksikkerhed blev drøftet blev beretningen 

vedtaget. 

4. Kassereren fremlagde regnskabet, som, efter nogle opklarende spørgsmål, blev vedtaget. 

5. Kassereren fremlagde budgettet, som, efter nogle opklarende spørgsmål, blev vedtaget. 

6. Valg af bestyrelse: Søren Jepsen blev valgt til formand. Hanne Boye fortsætter som 

kasserer.  

De øvrige bestyrelsesmedlemmer blev: Ole Wohlgemüth, Vibeke Hellesøe, Anders Würtz 

og Niels Damgaard.  

Som suppleanter valgtes: Anne Knutsson og Lars Erik Knudgaard.  

Som revisorer valgtes Jesper Skourup og Leif Pedersen.  

Der var ikke nogen der ønskede at være revisorsuppleant, hvorfor bestyrelsen blev 

bemyndiget til at udpege en på et senere tidspunkt. (Anita Ernst har efter 

generalforsamlingen sagt ja til at være revisorsuppleant) 

7. Indkomne forslag: Ingen 

8. Bestyrelsens forslag om maksimal byggehøjde: Efter en kort debat blev forslaget 

enstemmigt vedtaget. 

9. Eventuelt. 

Bekymringerne vedr. kommunens planer for idrætsområdet blev drøftet.  

Cyril takkede bestyrelsen for årets arbejde  

Forsamlingen takkede den afgående formand (Cyril Nonberg) for hans 13 år i bestyrelsen 

heraf de sidste fire som formand 

 

 

Niels Damgaard 

Referent 

 

 


